



# 中国 (广东) 国际家具 机械及材料展

2016年11月9-12日

东莞厚街 广东现代国际展览中心3号馆  
Guangdong Modern Int'l Exhibition Center  
Houjie, Dongguan, Guangdong Province, China

China (Guangdong) Int'l  
Furniture Machinery & Material Fair

请填写以下表格，并在适当方格内填上✓  
Please complete the form below and put a ✓ at the appropriate □

## 摊位申请表 BOOTH APPLICATION FORM

公司名称 Company	(中文)		
	(English)		
公司代表 Company Representative	姓名 Name :	职衔 Title :	
	电话 Tel :	传真 Fax :	
	电子邮箱 Email :	国家 Country :	
	地址 Address :		
负责展览代表 Exhibition In - Charge	姓名 Name :	职衔 Title :	参展展品范围 Exhibits :
	电话 Tel :	传真 Fax :	
	电子邮箱 Email :		签名及盖章 Signature & Chop :
	地址 Address :		
	国家 Country :	网址 Web :	
参展类别 Participation	价目 Rates	摊位号码 Booth No.	总面积 Total Area
标准摊位9 平方米 Standard Booth 9m <sup>2</sup>	<input type="checkbox"/> RMB13,800x70% = <b>RMB9,660</b> <input type="checkbox"/> US\$2,050x70% = <b>US\$1,435</b>		
净空地 Bare Space 最少面积36平方米 Minimum 36m <sup>2</sup>	<input type="checkbox"/> RMB1,400x70% = <b>RMB980</b> / 平方米 <input type="checkbox"/> US\$210x70% = <b>US\$147</b> / m <sup>2</sup>		
大面积折扣 Volume Discount 8个展位以上65折 8 booths or more: less 35%	标准摊位 Standard Booth <input type="checkbox"/> RMB13,800x65% = <b>RMB8,970</b> <input type="checkbox"/> US\$2,050x65% = <b>US\$1,333</b>		
	净空地 Bare Space <input type="checkbox"/> RMB1,400x65% = <b>RMB910</b> / 平方米 <input type="checkbox"/> US\$210x65% = <b>US\$137</b> / m <sup>2</sup>		
填妥表格后，传真或邮递送回以下主办单位或各区代理 Please complete the above form and return it to the following organizers / agents			摊位租金 Booth Rental

### Payment Terms 付款条款：

50% of the participating fee shall be payable within 7 days after the Organiser sends a confirmation to the applicant. The balance of the participation fee shall be payable no later than 30 days before the first date of exhibition.  
参展费用的50% 须于主办单位向申请者发出确认后7天内支付。参展费用的余额则须于展览首天前的最少30天支付。

### Regulations 规定：

- The submission of this form only indicates the applicant's intention to participate in the exhibition. Until the application made by way of this form has been accepted in writing by the Organiser, no rights to exhibit are granted to the applicant notwithstanding payment of any participation fee. The Organizer reserves the right to decline any application without giving any reason.
- The applicant agrees that the Organizer has the sole and absolute discretion in allotting space for the positioning or construction of stands and determining the location of such stands.
- The applicant confirms that it has read the standard terms and conditions and the rules and regulations as contained in relation to the exhibition, a copy of which is available on the Organizer's website at [www.fmmfair.com](http://www.fmmfair.com). By submitting this form, the applicant has agreed to be bound by those terms, conditions, rules and regulations.
- 提交此表格只显示申请者之参展意向。除非主办单位经书面接纳此表格提交的参展申请，即使已缴交任何费用，也不等于已获主办单位授权参展。主办单位保留权利拒绝任何参展申请，毋须给予任何理由。
- 申请者同意主办单位有唯一及绝对酌情权分配空间用作摊位布置或搭建，及决定该等摊位的位置。
- 申请者确认其已阅读有关展览的标准条款以及展览会规则，有关之标准条款以及规则可在主办单位之网站 [www.fmmfair.com](http://www.fmmfair.com) 取得。申请者同意自提交此表格起即受该等条款及规则约束。

主办单位  
Organizer:



**讯通展览公司**  
**Paper Communication Exhibition Services**

香港九龙观塘成业街11号华成工商中心5字楼15室  
Rm. 15, 5/F., Wah Shing Centre, 11 Shing Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong  
电话Tel: (852) 2763 9011      传真Fax: (852) 2341 0379  
电邮E-mail: [info@paper-com.com.hk](mailto:info@paper-com.com.hk)      网址Website: [www.fmmfair.com](http://www.fmmfair.com)

国内办事处  
China Offices:



**东莞讯通会议展览有限公司**  
**Dongguan Xuntong Convention & Exhibition Ltd.**  
电话Tel: (0769) 8598 1968      传真Fax: (0769) 8598 1966



**广东讯展会议展览有限公司**  
**Guangdong Xunzhan Convention & Exhibition Ltd.**  
电话Tel: (020) 8761 2356      传真Fax: (020) 8730 5903



**上海讯展会议展览有限公司**  
**Shanghai Xunzhan Convention & Exhibition Ltd.**  
电话Tel: (021) 6304 5419      传真Fax: (021) 6418 1136

海外代理

Overseas Agents:



**Chan Chao International Co., Ltd.**  
Tel : (886) 2 2659 6000  
Fax : (886) 2 2659 7000  
E-mail : [exfdp@chanchao.com.tw](mailto:exfdp@chanchao.com.tw)



**Messe Tech Co., Ltd**  
Tel : (81) 046-873-4718  
Fax : (81) 046-873-4718  
E-mail : [sumu102@fc4.so-net.ne.jp](mailto:sumu102@fc4.so-net.ne.jp)



**Marinella Croci**  
Mob. : (39) 339 3829681  
E-mail : [marinella.croci@gmail.com](mailto:marinella.croci@gmail.com)  
Skype : marinella339